
 

 

Verslag van de ledenvergadering van de vereniging Oud Barneveld, d.d. 3 mei 
2023 
Afwezig met kennisgeving: Myriam de Kruijk, Wim Kap, Co Janssen, burgemeester Van der 
Tak. 

1. Opening 
De voorzitter, Ad Rijneveld, opent de vergadering.  
Hierna krijgt Michiel Hoenderdaal de gelegenheid zijn referaat te houden over de 
bouwwerken van het echtpaar Kröller- Müller, het museum en Nationaal park de Hoge 
Veluwe. 

2. Notulen vergadering 28 april 2022 
De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. 

3. Jaarverslag 2022 secretaris 
Het jaarverslag 2022 wordt goedgekeurd en vastgesteld. 

4. Financieel verslag penningmeester en verslag van de kascontrolecommissie 
Ton Janse is aanwezig namens de kascommissie, de heer Hamminga is niet aanwezig. Ton 
Janse deelt mee dat de boeken van de penningmeester in orde zijn bevonden en dat 
decharge wordt verleend m.b.t. het gevoerde beleid.  
Vraag: het blijkt dat de grootste kostenposten het boekje en portokosten zijn. Wat is daar 
aan te doen? Wat betreft de verspreiding van het boekje: er is een groep mensen die het 
boekje bij de leden in de bus doet. Dat scheelt al veel portokosten En het is de bedoeling dat 
overige informatie zoveel mogelijk via email gedeeld wordt. Daarom is het erg belangrijk dat 
de vereniging de emailadressen van de leden heeft. In elk nummer worden de leden 
opgeroepen hun emailadres door te geven, voor zover ze dat nog niet hebben gedaan. 
Daarnaast is de website ook een middel om informatie door te geven en oude boekjes te 
downloaden. 
Wat betreft de uitgave van het boekje: elk nummer wordt door een professionele vormgever 
in elkaar gezet waarvoor deze een bepaald  bedrag ontvangt. 
Een behoorlijke kostenpost was het feest in de Schaffelaar hoewel we al een behoorlijke 
korting hadden bedongen.   

5. Samenstelling kascontrolecommissie 
Ton Janse  is twee keer lid geweest. In zijn plaats stelt mw. Luiten- van Gulik zich beschikbaar 
als lid van de kascontrolecommissie. Zij zal volgend jaar samen met de heer Hamminga de 
kas controleren. 

6. Verslag  vertegenwoordiger gemeentelijke monumentencommissie 
- Er zijn in het afgelopen jaar een paar zaken aangepakt. Het pand van Van der Horst aan 

de Schoutenstraat (wordt appartementencomplex met behoud van de voorgevel en het 
oude huis) en in Garderen wordt bij het pand de Lindeboom de schuur wegens ernstige 
bouwvalligheid vervangen door een nieuwe schuur. Pand Spoorstraat 9  is schitterend in 
oude stijl teruggebracht.  



- Per 1 januari zou de nieuwe Omgevingswet ingaan maar dat is weer uitgesteld tot 1 juli. 
De vertegenwoordiger van Oud Barneveld,  Michiel Hoenderdaal,  heeft bijna de twee 
volledige termijnen in de monumentencommissie gezeten en kan niet herbenoemd 
worden. In het kader van de nieuwe omgevingswet is er per 1 januari 2023 een nieuwe 
commissie geïnstalleerd, waarin geen afgevaardigde van de Vereniging Oud Barneveld 
zitting heeft. In de nieuwe commissie zit geen enkele Barnevelder.   

- Pand Langstraat 81-83 en Corneliabewaarschool: door de Vereniging Oud Barneveld is in 
samenwerking met Plaatselijk Belang aan de gemeente gevraagd om handhaving.  
De eigenaar liet niemand toe, maar met een dwangbevel is de Omgevingsdienst met de 
Monumentenwacht in het pand geweest en die heeft een restauratieplan gemaakt. Er is 
nu vanwege gevaar van vallende pannen een hek geplaatst door de gemeente op kosten 
van de eigenaar. De gemeente laat een bestekbegroting maken van de kosten. De 
gemeente trekt mogelijk aan een dood paard. Michiel Hoenderdaal gaat binnenkort 
informeren hoe ver het is met de bestekbegroting. Zowel Langstraat 83-85 als ook de 
Corneliabewaarschool  zijn een gemeentelijk monument. Overigens moeten we 
concluderen dat de gemeente Barneveld in het verleden niet erg goed zorg gedragen 
heeft voor zijn monumenten. 

7. Verslag vertegenwoordiger Straatnamencommissie 
Leden zijn Ad Rijneveld en Dick Veldhuizen. Zie ook m.b.t. dit onderwerp het jaarverslag 
2022. De commissie raadpleegt steeds meer de inwoners van een bepaalde kern of ze ideeën 
en suggesties hebben voor namen van nieuwe straten. 
Ook is gevraagd om met suggesties te komen voor namen van vrouwen die in Barneveld 
geboren zijn en geleefd hebben. Er is al een groslijst met 12 namen. 

8. Samenstelling bestuur 
De voorzitter, Ad Rijneveld, is dit jaar aftredend. Het bestuur gaat in gesprek met een 
gegadigde. Binnenkort is er een kennismaking en de hoop is dat het bestuur hem kan 
voorstellen als de nieuwe voorzitter. Tot die tijd blijft Ad Rijneveld voorzitter a.i.  

9. Mededelingen 
- Michiel Hoenderdaal geeft wat aantallen m.b.t. het gebruik van de website. Deze wordt 

regelmatig geraadpleegd en boekjes worden frequent gedownload. 
- Gedenkbord bij de voormalige synagoge bij het pand van Kaasschieter. Het gaat om een 

bord met een QR-code waarmee meer informatie opgeroepen kan worden via de 
website. Deze synagoge is al in 1927 gesloten omdat er niet genoeg mannelijke leden 
waren maar het is toch waardevol om de herinnering eraan levend te houden. De 
suggestie om de  QR-code m.b.t. de website in het boekje op te nemen wordt 
meegenomen.  

- Stolpersteine. Barneveld had geen joodse inwoners die ten tijde van WOII omgebracht 
zijn (dit in tegenstelling tot bijvoorbeeld Nijkerk). De Barneveldgroep in de Schaffelaar en 
de Biezen telt niet mee. Daarvoor is in 1987 een mooi monument bij de Schaffelaar 
geplaatst. Er was in Garderen een adres waarvan bekend is dat er Joodse mensen 
woonden en daar gaan we mee aan het slag wat betreft het eventueel plaatsen van een 
Stolperstein. 

10. Rondvraag en sluiting 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag, waarna de voorzitter de vergadering sluit. 


